
 
 

  Hörselskadades förening Skövde/Tibro 
                          Verksamhetsberättelse  för 2024 
 
Valda funktionärer under verksamhetsåret 
Ordförande Janne Åberg , Kassör Janne Åberg , Sekreterare Birgitta Johansson  
Ledamöter  Roland Bertilsson, Anette Fagerlind, Suppleant Carin Sköld 
Revisor Pär-Anders Sääf. Revisors ersättare Bengt Lindberg, Valberedning  Carin Sköld 
 
Sammanträde 
Under verksamhetsåret har styrelsen avhållit tio protokollförda styrelsemöten. 
Årsmöte 4 mars 2024 i vår Hörlya, med 25 deltagare.  
Efter årsmötesförhandlingar fick vi lyssna till Mikael Wendt som underhöll med sång. 
Härlig smörgåstårta serverades. 
 
Medlemsutveckling 
Vid årsskiftet var medlemsantalet 165, en ökning med 10 från föregående år.  
  
Representation och uppvaktningar  
Föreningen har representerat vid distriktets årsmöte, distriktsmöte och styrelsemöten. 
Flera styrelsemedlemmar har deltagit i digitala och fysiska utbildningar i HRF:s regi. 
Vid HRF:s förbundsmöte deltog vår ordförande. 
Vi har varit på plats vid Hörselverksamhetens brukarmöten, lokalt och regionalt.  
Deltagit i regionmöte Västra Götaland. 
Uppvaktning av politiker angående etablerande av en Syn & hörselinstruktör i Skövde. 
Frågan behandlades av fullmäktige som tyvärr gav ett negativt svar. Frågan tas upp igen..    
Föreningen deltog på distriktets höstfest i Mariestad. 
 
Ekonomi 
Beträffande föreningens ekonomi hänvisar vi till vår ekonomiska berättelse.  
 
Aktiviteter 
- Styrelsen har medverkat med utställning vid Friluftsdag på Billingen, Seniormässan i  
  Arena Skövde och under Hörselveckan ställt ut vid Stora COOP i Skövde.  
  Vid Seniormässan och COOP har hörseltester gjorts på ca 30 personer.  
  Vi fick många nya kontakter och ett antal nya medlemmar. 
- Vi har under nio måndagar haft Öppet Hus med olika teman i vår fina lokal.  
- Vi har fått lyssna till ett mycket intressant föredrag om bl a Artros.  
- Vi bjöd in våra medlemmar till musikal och Julfest inkl  musikunderhållning i 
   samarbete med Teatervännerna. Ca  20 medlemmar var på plats vi båda tillfällena.  
   Vi subventionerade priset vid båda tillfällena. 
- Andra december firade vi Julparty med allsång stöttad av gästande dragspelare. 
- Vår ordförande har hållit föredrag om hörsel vid ett tiotal olika seniorföreningar  
   och äldreboenden. 
- Et nytt grepp, för att popularisera yrket audionom, gjordes genom att tillsammans  
  med en audionom besöka två gymnasieklasser och berätta om yrket. 
   
  Avslutning 
 Styrelsen framför ett stort tack till alla som bidragit till att göra vår verksamhet ”Hörselsmart”.  
 Tack också till Ahlsons fond och Distrikt Skaraborg för ekonomiskt stöd. 
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